
Küldöttgyűlés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Emlékeztető

2024. január 31. (18:06 - 18:34)

Helyszín: Microsoft Teams

Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről:

1. Bognár Barna Gábor

2. Czegle Péter

3. F. Tóth Balázs

4. Guszmann Frida

5. Hercz Máté

6. Medveczki Anna

7. Meskó Zita Csenge

8. Paulik Krisztina Beáta

9. Rácz Jázmin

10. Saás Dorka

11. Szabó Éda Zsófia

12. Tóth Endre
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Jelenlévők az Elnökség részéről:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Németh Fanni Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

8. Harangozó Pálma Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről:

1. Demetrovics Hanna

2. Szóráth Blanka

Fejes Zsófia 18:06-kor megnyitja az ülést és köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Az Ellenőrző
Bizottság elvégzi a mandátum ellenőrzést és megállapítja, hogy a Küldöttgyűlés 12
mandátummal határozatképes. Demetrovics Hanna elmondja, hogy a meghívó és a szükséges
előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Fejes Zsófia felkéri Demetrovics Hannát a
jegyzőkönyv vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag elfogad.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok:

1. Az Elnökség beszámolója

2. Az ELTE PPK HÖK Alapszabályának módosítása

3. Tisztségviselők rendszeres közéleti ösztöndíjai

4. Egyebek

A napirendi pontokat a Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag
elfogadja.
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1. Az Elnökség beszámolója

Fejes Zsófia köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját
azzal, hogy január 27-29-ig részt vett a HÖK-ös összetartáson, valamint az Alelnökkel,
Németh Fannival elkezdték a mini elbeszélgetéseket lefolytatni, amelyek a holnapi napon
fognak lezárulni. Fejes Zsófia arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Németh Fanni köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait és elmondja, hogy részt vett a
HÖK-ös összetartáson Tahitótfalun, valamint ő is jelen volt a mini elbeszélgetéseken. Németh
Fanni arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés
egyhangúlag elfogadja.

Andrónyi Réka köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Nem áll szándékában
kiegészíteni a beszámolóját és arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el azt. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Andrónyi Réka beszámolóját.

Deák Barbara is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját,
azzal, hogy részt vett a HÖK-ös összetartáson január 27-29-ig, valamint arra kéri a
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag
elfogadja.

Szántó Lili is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait és elmondja, hogy január
26-án részt vett az ELTE PPK nyílt napján. Szántó Lili arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Wawra Máté is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját
azzal, hogy részt vett a HÖK-ös összetartáson január 27-29-ig, 29-én délután tartottak egy
megbeszélést a Kommunikációs Bizottsággal a féléves tervekről, valamint 30-án jelen volt
egy megbeszélésen a TTK-val és az IK-val, ahol megbeszélték a szemeszter felező
Karibulival kapcsolatos részleteket. Wawra Máté arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Lillik Dóra is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Azzal egészíti ki a
beszámolóját, hogy részt vett a HÖK-ös összetartáson január 27-29-ig és arra kéri a
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés 11 igen szavazattal
elfogadja, valamint egy tag nem szavazott.
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Tóth Dorottya Panna is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a
beszámolóját azzal, hogy részt vett a HÖK-ös összetartáson, valamint 30-án egy
megbeszélésen a TTK-val és az IK-val, ahol megtárgyalták a felező Karibulival kapcsolatos
ügyeket. Tóth Dorottya Panna arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Harangozó Pálma is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Nem áll szándékában
kiegészíteni a beszámolóját és arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el azt. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Harangozó Pálma beszámolóját.

Czingráber Péter is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a
beszámolóját azzal, hogy részt vett az ELTE PPK nyílt napján január 26-án, valamint a
HÖK-ös összetartáson 27-29-ig. Czingráber Péter arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el azt. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

2. Az ELTE PPK HÖK Alapszabályának módosítása

Fejes Zsófia elmondja, hogy az előterjesztés előzetesen ki lett küldve e-mailen,
valamint a Teams chatbe is be lett küldve, úgyhogy, aki esetleg nem olvasta még el az most is
megteheti. Fejes Zsófia megosztja a jelenlévőkkel, hogy azért van szükség az alapszabály
módosítására, mert pontosítani kell a szakokat és aktualizálni a tisztségeket, például az új
Elnökhelyettes és Szervezetfejlesztésért felelős Alelnök tisztségek okán, amelyek a
hatékonyabb munkamegosztás érdekében jöttek létre. Elmondja még, hogy más Karok
választási időszakaihoz igazodva előnyös lenne, ha tavasszal lenne esedékes az Elnök
megválasztása, hogy ne legyen probléma a nyári időszakból.

Fejes Zsófia kérdezi a jelenlévőket, hogy van-e bárkinek kérdése az alapszabály
módosításával kapcsolatban. Paulik Krisztina Beáta azzal a kérdéssel fordul Fejes Zsófia felé,
hogy a szervezetfejlesztésnek van-e már valamilyen látható, pozitív hatása. Fejes Zsófia azt
válaszolja, hogy nehéz ilyen hamar összehasonlítást tenni, mert csak mostanában lehetett
elkezdeni összegyűjteni az adatokat. Ő személyesen úgy látja, hogy jelenleg teljesen jól
működik ez a rendszer és pozitív irányba halad, de konkrét, objektív statisztikák futtatására
még nem került sor. Elmondja, hogy Layton Sandra tervez egy fórumot tavasszal, ahol
részletesen beszámol majd arról, hogy pontosan mivel foglalatoskodott az elmúlt félévben és
közös ötletelésre is lesz majd lehetőség.

Fejes Zsófia arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy támogassák az előterjesztésben
rögzített módon való változtatásokat. A Küldöttgyűlés 12 szavazattal, egyhangúlag támogatja
a PPK alapszabályzatának megváltoztatását.
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3. Tisztségviselők rendszeres közéleti ösztöndíjai

Fejes Zsófia elmondja, hogy az ösztöndíjakra vonatkozó előterjesztés szintén
előzetesen ki lett küldve e-mailen, valamint a Teams chatbe is be lett küldve. Fejes Zsófia
megosztja a jelenlévőkkel, hogy azért látja szükségesnek az ösztöndíjak emelését, mert egy
éve ugyan volt egy emelés, de nagyon kevés pénzzel és nem az inflációt követve. Elmondja,
hogy ő látja mennyit dolgoznak a tisztségviselők és szerinti az eddigi összeg nem becsüli meg
eléggé a munkájukat. Az emelés más Karok ösztöndíjainak összege alapján került
meghatározásra, de a PPK HÖK ösztöndíjak összegei továbbra sem lépnék meg az egyéb
Karokon lévőket. Elmondja a Küldöttgyűlés tagjainak, hogy ahogy az az előterjesztésben is
látható körülbelül 30%-os lenne az emelés, egységesen. Fejes Zsófia kiemeli azt a
szempontot, hogy bizonyos időszakokban a tisztségviselők akár 40 órát is dolgoznak egy
héten és ebben az esetben ő szeretné honorálni a munkájukat például az adott hónapban plusz
30% eltéréssel. Természetesen ez ugyanúgy azt is jelenti, hogy indokolt esetben az ösztöndíj
30%-os csökkentése is lehetséges lenne. Végül elmondja, hogy az előterjesztés alapján ő
maga saját ösztöndíjának változtatására javaslatot nem tehet.

Fejes Zsófia kérdezi a jelenlévőket, hogy van-e bárkinek kérdése az ösztöndíjak
emelésével kapcsolatban, és amennyiben nincs arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
támogassák az előterjesztésben rögzített módon való változtatásokat. A Küldöttgyűlés 12
szavazattal, egyhangúlag támogatja a PPK HÖK tisztségviselők rendszeres közéleti
ösztöndíjainak emelését.

4. Egyebek

Fejes Zsófia kérdezi a jelenlévőket, hogy bárkinek van-e mondanivalója az “Egyebek”
napirendi pontra vonatkozóan.

Fejes Zsófia mindenkinek megköszöni a részvételt.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 18:34 perckor lezárja.

Budapest, 2024. január 31.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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